
Verslag vergadering  

Projectgroep Ruimtelijke Ordening en Verkeer 

Datum: 11-07-2023 19:30 – 21:30 uur 

Locatie: Wijkcentrum de Henneberg, Tramstraat 15, Den 

Haag 

 

Aanwezig: 

B. van der Valk, voorzitter; F. Siemers, CL verslag; H. van den Muijsenberg, BWK; R. 

Meesters, Houtwijk; S. Develing, Kom Loosduinen; L. van den Dobbelsteen, Kom 

Loosduinen; A. Knoester, Nw. Waldeck; D. Smit, stadsdeelkantoor; R. Zwarts, 

stadsdeelkantoor;  

 

Afwezig met bericht: 

Jan Janssen, Kraayenstein; P. Viallé, agendalid Notenbuurt; W. Bianchi, Fietsersbond;  

J. Koek, agendalid wijkvereniging Bloemendaal; 

 

Gasten: 

D. Kouwen, bewoner Vroondaal; R. Eijdenberg, bewoner; M. Langeveld, AVN; B. Ruigrok, 

bewoner; N. Scheper, toekomstig voorzitter wb Vroondaal; 

 

1. Opening en mededelingen  

De technisch voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en we starten met een 

voorstelronde. N. Scheper wordt de voorzitter van het nieuwe wijkberaad Vroondaal. 

 

2. Verslag vorige vergadering 

Doorgenomen en op verzoek aangepast. Contact opnemen met B. Wouda voor de 

terugkoppeling zoals afgesproken in de vergadering van 19-09-2023.  

 

3. Algemene verkeerssituatie stadsdeel Loosduinen 

• Vanwege de herinrichting in de Hovybuurt/-laan verdwijnen 60 parkeerplaatsen. 

• Dat voornemen is door de gemeenteraad genomen en staat voor binnen nu en 10 

jaar. De gemeente hanteert P-normen binnen de openbare ruimte. 

• Naast de gemeenten Den Haag en Westland is de Provincie (M. Rogier) betrokken 

bij de ontsluiting van wijken. 

• De kruising Ockenburgstraat – Loosduinse Hoofdstraat: bijna in ontwikkeling, 

inmiddels worden gesprekken gevoerd. A4 t/m Lozerlaan (2 onderdoorgangen) 

• Conclusie: op (korte) termijn moet er iets gebeuren, oplossingen leiden niet tot een 

integrale aanpak. Er is aardig wat commotie onder de bewoners, er dreigt een 

congestie. 

• Bewoners: voor Westmadepark – Monsterseweg – Oorberlaan is een urgente 

oplossing noodzakelijk in de vorm van een integraal verkeersplan om de wijk uit te 

komen. Er is ook geen OV-alternatief. Ook m.b.t. verkeersveiligheid in het geval 

van racebanen. 

• Aansluitend hierop doen we een gezamenlijke activiteit in groepjes: aan de hand 

van de kaart van Loosduinen markeren we, m.b.v. gekleurde stickers, de urgente 



locaties (rood = verkeer, groen = groenvoorziening, geel = fietsroutes, blauw = 

water, wit = diversen). 

• Over dit resultaat raadplegen: de Provincie (M. Rogier) en de Metropoolregio. De 

voorzitter werkt dit uit om het i.s.m. de CL voorzitter in beweging te krijgen. De 

Raad en de wethouders zijn op politiek niveau leidend in de besluiten. 

• ROV hoort besluiten pas nadat ze genomen zijn. Dan kunnen geen stappen meer 

worden ondernomen. Meepraten /participatie is niet meer mogelijk, hierover 

willen alle partijen graag m.b.v. een klankbordgroep in gesprek. 

• Om stadsdeelproblemen aan de orde te brengen: de Haagse Mixer heeft een 

ontwikkelmissie met een participatiecomponent. 

 

4. In samenhang hiermee: integraal verkeersplan voor 2030? 

• Er moet zicht komen op een verkeersontwikkelingsplan. 2030 is nog ver weg, 

moet dat niet naar voren gehaald worden? 

• CL moet in dialoog met het stadsdeelkantoor om zaken in goed vaarwater te laten 

komen. 

• Bijvoorbeeld in Westmadepark: gemiddeld 1,3 auto per huishouden. Gemeente 

Den Haag wil hierin samenwerken met gemeente Westland om daarop te 

anticiperen. 

5. Waterkwaliteit 

Op verzoek van Hoogheemraadschap Delfland (dhr. S. van Boxmeer) en in overleg met de 

voorzitter uitgesteld tot na een eerstvolgend vooroverleg. 

 

6. Projectenlijst 

R. Meesters heeft de lijst van Houtwijk voor november 2023 geactualiseerd  

J. Hofker heeft de lijst voor november reeds geactualiseerd, maar is op dit moment op 

vakantie. 

 

6.a. Artikel nieuwbouwproject de Burgemeester 

 Dit is de vorige keer ruim gepresenteerd, nu kennis van genomen. 

 

7. Rondje bewonersorganisaties 

Houtwijk 

• Morgen is er ledenvergadering met veiligheid als thema 

• Vorige week is een brief naar het college en de gemeenteraad gestuurd over de 

parkeerenquête, met het advies om het draagvlak voor invoering van betaald parkeren 

te onderzoeken. 

Nieuw Waldeck 

• Sociale huur, oorspronkelijk bedacht voor Kijkduin nu de bouwplannen verplaatst naar 

Groen van Prinstererlaan – Hanenburg: De Groene Prins 

• Cornelie van Zanten: wordt in een open discussie tijdens een participatie- 

bijeenkomst besproken onder begeleiding van Nancy Addo-Daaku (opvolger van 

Pauline van den Broeke). 

• Bouwplannen Parnassia-terrein Notenbuurt i.v.m. plaatsing van 100 extra 

patiënten; contact leggen met zorginstelling. En ook: sloop/vernieuwbouwplannen 

oudere portiekwoningen. 



Kom Loosduinen 

• Morgen is er ledenvergadering, 16-11 de bewonersvergadering 

• Bestaan dit jaar 40 jaar 

• 11-11-2023 opening van ‘de Plek’ jongerenontmoetingsplek Den Haag 

• Voorbereidingen van het Dickensfestival zijn gaande 

Vroondaal 

• N. Scheper vraagt toevoeging aan de gezamenlijke WhatsApp voor wijkberaden 

• A.s. vrijdag tekent wijkberaad Vroondaal bij de notaris. Start per 01-01-2024, 

interne gesprekken zijn gaande, een BPT is in opzet, bureaucratische zaken zijn in 

afronding, voorlopig de Wiekslag (Kraayenstein) als basis 

BWK 

• Afgelopen donderdag was er een bewonersvergadering  

• De wijkagenda Bohemen-Kijkduin-Ockenburgspeelt nu, geen grote zaken naar 

boven gekomen 

• De verlenging Oekraïnersopvang Zandvoortselaan staat op de rol (HCO-gebouw 

en het patershuis zijn 2 locaties) 

• NH Atlantic Hotel: slopen en nieuwbouw is toch voordeliger dan uitbreiding 

AVN 

Bij Parnassia Bloemendaal is ook een Oekraïnersopvang 

SDK 

Geen 

 

8. Rondvraag 

AVN 

Vorige maand excursie Park Madestein – waterkwaliteit? 

De waterkwaliteit in stadsdeel Loosduinen is doorgaans niet goed. In Nieuwe Waldeck is 

de kwaliteit getest en goed bevonden, de diepte i.v.m. bagger is een ander verhaal. 

Houtwijk 

Wat wordt te doen aan het rivierkreeftenprobleem?  

Deze hoort tot de exoten en wordt niet beschermd. Iedereen mag ze vangen. 

  

9. Sluiting 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Actie- en besluitenlijst: 

Datum Actie Wie Status 

20-09-22 Het verdient meer actie vanuit de 

wijkberaden in het belang van Loosduinen 

op het gebied van openbare ruimte en 

verkeer. Wat gebeurt er – wat doen we 

eraan? CL moet zich laten horen en 

betrokken worden. De samenwerking 

ROV-CL verbeteren om vooruitgang te 

boeken. 

Wijkberaden 

intern te 

bespreken 

 

24-01-23 Procesafspraken volgen: altijd alle 

ingekomen stukken (naar alle leden) 

rondsturen.  

Wijkberaden 

en 

secretariaat 

 

02-05-23 De technisch voorzitter verzoekt alle 

bewoners- organisaties dringend de lijst 

vóóraf aan de vergadering door te nemen 

en wijzigingen/aanpassingen, op basis van 

ontwikkelingsfeiten door te geven aan MA 

opdat de lijst wordt bijgewerkt en 

geactualiseerd. 

Wijkberaden 

en 

secretariaat 

 

 

 

 


